
Ajuntament de Castelló

Acta del Consell Municipal del Districte Est

Nº d’Acta: 6

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 26. setembre. 2016

Hora inici/fi: 20:51 / 21:40

Lloc: Av. Germans Bou, 27 baix

Membres assistents:

ALICIA BRANCAL MAS 
Mª CARMEN RIBERA SORIANO
ISABEL RÍOS GARCÍA
VICENT GRAU REIG
SERGI MATEU JAIMEJUAN
JULIO TENA FORTANET 
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ 
JOSEP MANEL VEDRÍ MICHAVILA 
VICENTE ERNESTO ROS BRANDON 
VICENTE BLÁZQUEZ GONZÁLEZ
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
VICKY AMORES HEREDIA
ESTEBAN ADELL BOIX
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
LOURDES ORDOÑEZ ARANA
RAFEL PÉREZ SORLÍ
PILAR CAÑADA SÁNCHEZ
CARLES SALES PASCUAL

Membres absents: 

BEGOÑA CARRASCO GARCÍA 
AMPARO SÁNCHEZ GUIRAO
MILTON TRIGOSO ROJAS
JUAN RODRÍGUEZ RUIZ 
INMACULADA NOS SIFRES
SEBASTIÀ RECATALÀ ROMERO

Presidenta (Compromís)
Vicepresidenta (Regidora PSPV)
Veïna (Alcaldia)
Veí (Alcaldia)
Veí (Compromís) 
Persona (P Popular)
Persona (PSPV) 
Persona (Compromís)
Persona (Castelló Moviment)
A VV Rafalafena
A VV Gumbau
A VV Doctor Marañón i Adjacents 
A VV Bulevard. Vicente Blasco Ibáñez.
A VV Rafalafena dels Tarongers 
AMPA CP Luis Revest 
AMPA CP Blasco Ibáñez
AMPA CP Mestre Canós 
AMPA IES Penyagolosa.

Regidora (P Popular). (*)
Veïna (Ciutadans)
Persona (Ciutadans)
A VV Peri-18
AMPA CP Bernat Artola 
AMPA IES El Sos Baynat

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ



Per la senyora Presidenta s’obri la sessió amb els assumptes que figuren en l’orde
del dia:

1r.- Aprovació de l’acta de la sessió anterior: 20.juny.2016

S’aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe de la Presidenta.

La senyora presidenta comenta en primer lloc dos correus que s’han enviat a les
associacions veïnals i entitats socials:

Un correspon a una campanya per a adherir-se al manifest “Per un finançament
just” promoguda per la Generalitat Valenciana. Este manifest seguix l’acord unànime de les
Corts Valencianes que exigix al  Govern Central  una reforma immediata del sistema de
finançament autonòmic, el reconeixement del dèficit de finançament acumulats i l’execució
per part de l’Estat d’inversions en infraestructures.

I  un  altre  correspon  a  la  celebració  el  dia  28  de  setembre  del  “Dia
Internacional  del  Dret  a  Saber”.  És  una  iniciativa  promoguda  per  les  Nacions
Unides, i serà en eixe dia quan es podrà reclamar el dret a accedir a la informació
de les administracions públiques com a via essencial per a facilitar la participació
ciutadana i garantir la rendició de comptes.

La  senyora  Presidenta  comenta  també  que  s’està  treballant  en  una  nova
ordenança de guals.

Quant als pressupostos participatius de 2016 en este Districte, afig la  senyora
presidenta, està en licitació la renovació de voreres i rastells en el grup Rafalafena dels
Tarongers; s’ha aprovat l’asfaltat i arreglaments de voreres en un tram del carrer Doctor
Fleming i carrer Crevillent; s’ha adjudicat els aparells de gimnàstica i jocs infantils en les
zones:  Bulevard  Vicente  Blasco  Ibáñez,  plaça  Bucarest  i  plaça  Doctor  Marañón;  s’han
executat, Col.locar un punt de llum en la plaça Doctor Marañón i Tancament de la zona de
jocs infantils junt a l’Av. Germans Bou, cantó Ronda circumval·lació.

D’altra banda la senyora Presidenta comenta alguns dels assumptes de reunions
anteriors, que s’han anat contestant pels Servicis Tècnics d’Infraestructures i Sostenibilitat:

-El tema de la gespa de la plaça Herrero Tejedor, que pareix segons apuntava el
senyor Blázquez de l’Associació de Veïns Rafalafena, que el problema ha sigut sempre el
reg deficient, informen que: “El reg es revisa habitualment i funciona correctament excepte
alguna  avaria  puntual.  El  fet  de  que  hi  haja  tants  arbres  i  ombra  fa  que  la  gespa
pràcticament no puga vegetar. Este defecte és un mal disseny de la vegetació de la plaça,
que l’única forma d’esmenar és eliminant arbres, circumstància esta que no està prevista
pel departament de parcs i jardins, i que no es durà a terme llevat que ho sol·licite la Junta
de Districte i ho autoritze la Concejala-Delegada.”

El senyor Blázquez, comenta respecte d’això, que això no és així, que el reg és
deficient i que quan s’ha regat amb regularitat han aparegut filtracions en el pàrquing que hi
ha davall. La senyora Presidenta comenta que es demanarà l’informe de revisió del reg en
la dita plaça.

-El tema de la neteja del grup Taxida, les seues zones dotacionals i vials limítrofs
al grup, informen que: “els servicis de neteja que s’han prestat en la zona mencionada des
de l’any 1992, al qual fa referència l’acord adoptat, no ha variat. No obstant això, per a
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accedir a realitzar el canvi de les condicions en la prestació del servici de neteja viària que
s’ha prestat fins al dia de la data, és necessari que aporten el pla a què es fa referència en
l’acord citat.”

-El tema  de  la  queixa  dels  veïns  del  carrer  Bisbe  Salinas,  junt  amb  el  pub
Wallabys,  pel botelló,  la brutícia que es queda, restes de botelles,  pixats, vomiteras...  i
també que l’amo del  local  tira totes les botelles de vidre al  contenidor  d’orgànic,  quan
hauria de reciclar-les, informen que: “quant al tema de la neteja, un equip actua divendres,
dissabte i diumenge i realitza la neteja de la zona amb desgreixen-te i aigua a pressió.”

-El tema en què l’Associació de Veïns Bulevard Vicente Blasco Ibáñez suggeria a
l’Ajuntament per a futures plantacions d’arbres que tingueren en compte l’espècie Quercus
ilex (carrasca o alzina), informen que: “es té en compte. Cal tindre en compte que a part
dels beneficis i adequació de l’espècia al clima de Castelló de la Plana, la seua plantació
en zones urbanes sovint és problemàtica atés que és atacada per diverses plagues que
produïxen la caiguda de melassa sobre el sòl i vehicles, com succeïx en l’Av. Vall d'Uixó de
la nostra Ciutat, la qual cosa obliga a realitzar tractaments insecticides. D’altra banda, el
seu creixement és molt lent, havent d’esperar un període de com a mínim 10 anys perquè
produïsquen prou ombra, i per descomptat en la ciutat no s’aconseguixen els 15 metres ni
de bon tros els 30 que s’indiquen. L’arrel si que és axiforme, però la desenrotlla si es planta
de llavor (bellota). Si es planten en test, com és el cas en jardineria, no tenen esta arrel i el
desenrotllament  és  superficial,  podent  provocar  problemes  d’alçament  de  paviments.
També cal tindre en compte que la copa és prou ampla, per la qual cosa no s’hauria de
plantar en voreres que l’amplària fora inferior de  5-6 metres.”

-El tema de l’asfaltat dels corredors laterals per on s’accedix a les vivendes en el
passeig Riu Nilo, informen que: “ s'ha posat en coneixement del Coordinador de l’Àrea de
Desenrotllament  de  la  Ciutat,  Sostenibilitat,  Medi  Ambient,  Vivenda  i  servicis  Urbans,
informa que dites corredors laterals són concebuts dins del PGOU com a zones verdes, no
procedint la realització de cap tipus d’asfaltat o empedrat dels mateixos.” El senyor Vedrí
comenta respecte d’això que en qualsevol cas algun tipus d’actuació s’haurà de posar en
pràctica ja que  des de les passades pluges han aparegut forats en eixos corredors que
poden provocar algun accident als vianants que per allí transiten. S’adjunten fotografia dels
dits forats.

3º.- Precs i preguntes

Intervé  Rafel Pérez Sorlí. El senyor  Pérez comenta en primer lloc que, encara
que ja se n’ha adonat a través de la Direcció Del Centre, que s’arreglen uns desperfectes
en el CP Blasco Ibáñez, perquè des d’este Consell,  si és possible, es done la màxima
celeritat a dur a terme el dit arreglaments.

En segon lloc el senyor Pérez comenta el tema de la “Jornada contínua” en els
col·legis.  El  senyor Pérez pregunta si  hi  haurà algun tipus de col·laboració per part  de
l’Ajuntament en un futur perquè s’adherisquen molts més col·legis ja que ara només són
una minoria els que l’han sol·licitat. La senyora presidenta diu que ho preguntarà.



I no havent-hi més assumptes que tractar s’alça la sessió, sent les vint-i-una hores
i quaranta minuts, estenent-se d’ella la present acta firmada per la Presidenta i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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